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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2018. május 16. napján 08:30 

órakor megtartott  nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Faluház Salföld 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

Kovács István képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

Sztrik Ákos százados, őrsparancsnok 

 

Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület teljes 

létszámban jelen van, így határozatképes. Javasolja a meghívó szerinti napirend elfogadását.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

43/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

napirend elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. május 16-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

2.) Falugondnoki beszámoló elfogadása 

3.) Jelentés az önkormányzatot érintő 2017. évi ellenőrzésekről  

4.) Polgármester beszámolója az Önkormányzat részvételével működő társulások 2017. 

évi tevékenységéről  

5.) Gyermekvédelmi beszámoló elfogadás 

6.) 2017. évi költségvetés módosítása 
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7.) 2017. évi zárszámadás elfogadása 

8.) 2017. évi rendezvények elszámolása 

9.) Temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálata 

10.) Salföldi Plébánia tulajdonában lévő községi iskola ingatlanra használati 

    megállapodás lehetősége 

11.) Gyermekorvosi praxis ellátására vonatkozó feladatellátási szerződés felmondása 

12.) Salföldi Értéktár Bizottsági tagságról való lemondás  

        

  

Fábián Gusztáv polgármester: a legfontosabb történés, hogy jelenleg zajlik a faluház 

felújítása, azaz a színpad, illetve a mellékhelyiség rendbe tétele. Másik fontos esemény, hogy 

az orvosi rendelő tetőfelújítására pályázat került benyújtásra. A lejárt határidejű határozatokról 

készült jelentést mindenki kézhez kapta. Kérdezi, hogy van-e észrevétel, javaslat. Megállapítja, 

hogy nincsen, ezért javasolja a jelentést elfogadásra.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

44/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

jelentés elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja.  

 

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  Ruzsa Zoltán körzeti megbízott a közrendvédelmi beszámolót 

összeállította, melyet a testület tagjai kézhez kaptak. Salföld kis település egy darab rongálás 

szerepel a statisztikában 2017. év vonatkozásában. Kérdezi, hogy van-e kiegészítés, észrevétel 

a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Sztrik Ákos százados, őrsparancsnok: szerencsére a béke szigetének mondható Salföld 

település, próbálják ezt fenntartani. Segítségükre volt nagyon sok esetben a polgárőrség, 

amelyért mindenképpen köszönet illeti őket, amelyik településen nem működik polgárőrség 

oda a szomszéd településről átjárnak és ellenőrzik a községet ezzel nagy segítséget nyújtva a 

rendőrségnek. Azért elmondja, hogy három naponta minden egyes településre eljutnak.  

Az eredményességi mutatók olyan jól sikerültek a tapolcai rendőrkapitányság illetékességi 

területén, hogy Veszprém megyében az Országos Rendőrfőkapitány Úr a tapolcai 

rendőrkapitányságnak adományozta az  „év kapitánysága” díjat, ami nagyon komoly 

megbecsülés és elismerés, melyben a polgárőrségnek is nagyon nagy szerepe volt. Reméli, hogy 

a továbbiakban is nagyon jó kapcsolatot tudnak fenntartani a polgármester úrral, illetve a 

testülettel, a lakossággal Ruzsa Zoltán körzeti megbízotton keresztül.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  köszöni a rendőrség munkáját, illetve a beszámolót.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  gratulál a díjhoz.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  megköszöni a százados úr részvételét és javasolja a 

testületnek, hogy a közrendvédelmi beszámolót fogadja el.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

45/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

közrendvédelmi beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi közrendvédelmi beszámolót 

elfogadja.  

 

 

Sztrik Ákos százados, őrsparancsnok elhagyja a helyiséget.  

 

2.) Falugondnoki beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:   a falugondnoki beszámolót a testület megkapta. Az tudja 

mondani, hogy a falugondnok a munkáját elvégzi rendesen. Kérdezi a képviselő urat, aki 

egyben a falugondnok is,  hogy van-e a beszámolóval kapcsolatosan kiegészítése.  

 

Kovács István képviselő:  elmondja, hogy a falu lakossága egyre jobban fogy, de feladat azért 

mindig van, mert semmiféle szolgáltatással nem szaporodik a település. Az, hogy 2 vagy 3 

személyt visz orvoshoz mindegy, mert  akkor is el kell menni, a feladatok akkor is meg vannak, 

akár az ellátás, akár a bevásárlás területén, az tény, hogy jobban oda kell figyelni az idősekre.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  köszöni szépen a kiegészítést. Javasolja a beszámoló 

elfogadását.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

46/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

falugondnoki beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnok 2017. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja.  
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3.) Jelentés az önkormányzatot érintő 2017. évi ellenőrzésekről 

 

 Fábián Gusztáv polgármester:  a 2017. évi ellenőrzésekről készült jelentést ismerteti, mely 

szerint kettő ellenőrzés volt. Az egyik a 2016. évi támogatások megalapozottsága, a másik pedig 

a 2017. évi adomány gyűjtés ellenőrzése. Volt egy díszkivilágítás támogatás, illetve a faluház 

felújítására is érkezett adomány. Kérdezi, hogy van-e észrevétel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: egyetlen egy szóba kötne bele „adománygyűjtés” ez 

tevőleges részvételt jelent, úgy emlékszik, hogy egyikük sem ment kalapolni. Nem lehetne 

javítani adomány elfogadásra, vagy adomány bevételre. 

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  ez volt az ellenőrzés tárgya.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem gyűjt az önkormányzat, hanem ezeket a 

támogatásokat úgy kapja, teljesen úgy néz ki, mintha házról-házra járnának és gyűjtenének.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: ez konkrétan le van adminisztrálva az 

ellenőrzésben és a jelentésben, nem ők találták ki, hanem a belső ellenőr.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: jó, de a valóságot nem fedi. Tevékenykednek, 

beszélgetnek az emberekkel, de ez nem gyűjtés.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha valakivel beszélget és elmondja, hogy mi az, ami hiányzik 

a településről, és az illetőben azonnal felmerül, hogy ezt támogatja, akkor azt hagyják meg 

adomány gyűjtésnek.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a belső ellenőrzési tervben ez így került 

elfogadásra és így ment tovább.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a jelentés elfogadását.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

47/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

a  2017. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentésről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. évben Salföld Község 

Önkormányzatánál végzett ellenőrzésekről szóló jelentést tudomásul veszi, és elfogadja azt. 
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4.) Polgármester beszámolója az Önkormányzat részvételével működő társulások 

2017. évi tevékenységéről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: három társulásban van benne az önkormányzat, részletesen 

tartalmazza az előterjesztés a 2017. évi tevékenységet. Kérdezi, hogy van-e kérdés észrevétel. 

Megállapítja, hogy nincsen, ezért javasolja elfogadás a beszámolót.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

48/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

beszámoló társulások munkájáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati társulások 2017. évi 

munkájáról készült beszámolót tudomásul veszi, és elfogadja.  

 

 

 

5.) Gyermekvédelmi beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy van-e észrevétel a beszámolóval kapcsolatban. 

Javasolja a gyermekvédelmi beszámoló elfogadását.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: benne van a beszámolóban, hogy 2017. évben 

rászoruló gyermekeknek nyári tábort szerveztek, gondolja, hogy ez a következő években is így 

lesz. Benne van a beszámolóban, hogy valamelyik település önkéntes felajánlás alapján 

vendégül látta a gyermekeket. Javasolja, hogy Salföld Önkormányzata is vállaljon ilyen 

segítséget.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: veszélyeztetett és hátrányos helyzetű gyermekeket 

tulajdonképpen nyaraltatnak. Mire gondolt az Alpolgármester Asszony.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arra gondolt, hogy ez egy utazó tábor és szerepel a  

beszámolóban, hogy egy-egy napot melyik településen töltöttek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez azért felkészülést igényel, mert  akár 20 gyermekről is lehet 

szó. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arra gondolt, hogy ha eljönnek a kísérőkkel, akkor 

lehetne pólófestést csinálni, mindenféle kézműves foglalkozást, lehetne beszélni a majorral, 

tehát egy napot el tudnának a településen tölteni. Akár összefogva Ábrahámheggyel, mert 

elmehetnének strandolni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: erre azt tudja mondani, hogy az alpolgármester asszony erre 

vonatkozóan adjon be leírást és a következő ülésen megtárgyalják.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: részletes leírást nem lehet, hanem inkább egyeztetni 

kell a családsegítővel, hogy ezt milyen formában szokták, gondolja, hogy nem az 

önkormányzatnak kell gondoskodni a gyermekekről, csak egy lehetőséget kellene biztosítani.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  fel kell hívni a vezető asszonyt, hogy mire 

van szükségük. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: elsősorban pénzt kérnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem feltétlenül, mert Salföld Önkormányzata mást 

tud felajánlani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy az alpolgármester asszony által elmondottakat 

ki fogja megcsinálni, megszervezni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mit kell ezen szervezni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha valaki szervez egy programot, akkor itt kell, hogy legyen.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem tartja ezt olyan nagy dolognak, nyilván a 

gyermekekről nem kell gondoskodni. Lehetne egyeztetni Ábrahámheggyel. 

 

Kovács István képviselő: nem kell bevonni más települést, ha Salföld akar valamit, akkor azt 

oldja meg maga. A szolgálat ezeket a programokat betervezi, megcsinálja, Salföldön is van 

olyan program, amit az önkormányzat nélkül meg tud csinálni: major, kőtenger, klastrom rom 

látogatás. Az önkormányzat, ha nagyon bele akar folyni, akkor be lehet mutatni a települést, 

vagy vendégül lehet látni egy főzés alkalmával, de programot tudnak maguknak szervezni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: lehet csak egy meghívást a faluba, de a következő 

ülésre majd javaslatot tesz.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

49/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról  

szóló 2017. évre vonatkozó átfogó értékelés elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok ellátásáról szóló 2017. évre vonatkozó értékelést elfogadja. 

Utasítja az alpolgármestert, hogy az értékelést küldje meg a Veszprém Megyei Kormányhivatal 

részére.   
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Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2018. május 31. 

 

 

6.) 2017. évi költségvetés módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy a költségvetés módosításával kapcsolatosan 

van-e észrevétel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy minek köszönhető az, hogy közel  

1/3-dal megemelkedett a gázdíj.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: tavaly májusban volt egy elszámolás és ott be kellett  

fizetni a fogyasztást és százezres nagyságrend volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kétség kívül sokat használják a faluházat, sok rendezvény volt 

télen is, pedig spórolnak, csak a rendezvényekre kapcsolják be a fűtést.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem lehet, hogy elöregedett a berendezés is.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az tény, hogy ez a világ legdrágább fűtési rendszere, 

tulajdonképpen az utcát fűtik 50 %-ban.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha régi egy kazán, akkor nagyon sokat tud 

fogyasztani.  

 

Kovács István képviselő:  itt arról van szó, hogy régi épület, nincsenek szigetelve a falak, és 

nem kazán van, hanem konvektorok.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tulajdonképpen van egy lyukas födém, három parapettel fűtik 

az utcát. Egy fűtéskorszerűsítést meg lehetne csinálni 5-10 millió forintért, pályázni is lehet, 

csak az első az, hogy mutassa ki, hogy 10 év alatt megtérül a beruházás. Javasolja a 

költségvetési rendelet módosítását elfogadásra.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

4/2018. (V. 29.) önkormányzati rendelete 

 

a 2017. évi költségvetéséről szóló 

2/2017. (III. 01.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 
 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a költségvetés módosításával kapcsolatos 

tájékoztatási kötelezettség tudomásul vételét.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

50/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

tájékoztatási kötelezettség elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi költségvetés módosításához 

kapcsolódó tájékoztatási kötelezettséget elfogadja. 

 

 

 

7.) 2017. évi zárszámadás elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy a zárszámadással kapcsolatban van-e észrevétel. 

 

Kovács István képviselő: a zárszámadás tájékoztatási kötelezettségében szereplő adó 

mentesség nem megfelelő.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  az előterjesztésben elírás történt, mert a hatályos adó 

rendelet száma helyesen:  13/2014. (XI. 10.) és  a 30 m2 helyett 25 m2 a mentesség kérdése, ez 

javításra kerül az előterjesztésben.  

 

Kovács István képviselő: most jelen pillanatban mindenki fizet építményadót 25 m2-ig.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor a mentesség összege sem stimmel.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  az összeg stimmel, ugyanis leegyeztette az adós 

kolléganővel, minden az adós könyvelésből van.  

 

Kovács István képviselő: a gyermekszállítással kapcsolatban Révfülöpről megkapták a 

támogatást viszont Kékkútról is történt gyermekszállítás és az nem szerepel.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  ugyanarra a könyvelési tételre megy az összeg és csak az 

összesen sorban szerepel.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: arról már beszéltek, hogy az építményadó tekintetében hátrány 

van, de most a létszámbővítéssel ez a helyzet javulhat.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a feladatok átcsoportosításra kerültek és egy 

adóssal több van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Salföldre nagyon ráférne egy ingatlan méret revízió, volt olyan 

ház, amelynek az építményadója vonatkozásában ő végzett felderítést, mivel a régi tulajdonos 

már nem fizetett, az új pedig még nem és elég nagy házról van szó a bevétel tekintetében nem 

mindegy. Régen 5-6 évvel ezelőtt még Ábrahámhegyen úgy történt, hogy négy évente kiküldtek 
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egy önbevallást és ha nem stimmelt a dolog, akkor a hivatal dolgozói kimentek ellenőrizni 

néhány helyre.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a hivatali létszám több volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: sok a  munkája a hivatalnak, de Salföldnek és más falunak is 

az a legfontosabb, hogy ott ahol nincsen ipar és nincsenek vállalkozók, ott pont a helyi adókat 

kellene beszedni, de ez a legnehezebb.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: éppen ezért a plusz három létszámba is került 

egy adós, még azon felül feladatátcsoportosítással a Nagy Eszter is adós lett, gyakorlatilag így 

két adós kolléganőről egy-egy település, mint teher lekerült, így talán jobban tudnak  az 

adóbehajtásra koncentrálni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a zárszámadással kapcsolatos munkát és javasolja 

azt elfogadásra.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

5/2018. (V. 29.) önkormányzati rendelete  

 

Salföld Község Önkormányzata 2017. évi zárszámadásáról 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a zárszámadással kapcsolatos tájékoztatási kötelezettséget is 

javasolja elfogadásra.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

51/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

tájékoztatási kötelezettség elfogadásáról 

 

Salföld  Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi zárszámadáshoz  kapcsolódó 

tájékoztatási kötelezettséget elfogadja. 
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8.) 2017. évi rendezvények elszámolása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti a rendezvények elszámolásáról készült táblázatot. 

Kérdezi, hogy van-e észrevétel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a táblázatból több időpont hiányzik, kérdezi, hogy 

ennek mi az oka. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ezek a rendezvények nem voltak betervezve, ahol nincsen 

tervezett költség, az nem volt betervezve.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy ezeket nem lehet utólag pótolni, mert 

így nem hiteles a dolog.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: ezeket a dátumokat az adott település tudja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: pontosan meg tudja mondani, hogy miről van szó. Ezek azok 

a rendezvények, melyek a bolt előtt, a falu központban kerültek megrendezésre, erős rendőri 

jelenlét mellett zajlottak ezek az események.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy március 15-nél ott szerepel a molinó, 

nem tud róla, hogy akkor került beszerzésre molinó.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: van egy Pilvax Kávéház molinó, illetve van Landerer és 

Heckenast molinó.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a másik, amire fel szeretné hívni a figyelmet, hogy 

elég sok az élelmiszer költség, például a könyvtári napoknál. Nem arányosítható az olvasással 

az étkezés és a filmvetítés, véleménye szerint erre érdemes lenne figyelni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem éhezteti a lakosságot, ha rajta múlik akkor vásárol ételt 

és italt is. Megmondja őszintén, hogy ezzel nem spórol.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a kulturális rendezvények arányában elég magas az 

étkezés költsége.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem ezek a vásárlások rengetik meg Salföld költségvetését 

egy bizonyos jóléti, szociális szolgáltatást nyújtanak, ha a rendezvényekre harapnivalót is 

vásárolnak. Amennyiben nincsen több kérdés, javasolja a rendezvény elszámolás elfogadását.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

52/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

2017. évi rendezvények elszámolásáról 



11 
 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi rendezvényekről történő 

elszámolást elfogadja.  

 

 

9.) Temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálata 

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  minden évben felülvizsgálati kötelezettsége 

van a testületnek a temető díjakkal kapcsolatban.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: igazából semmit nem változtatnak. Ezért javasolja a 

határozatot úgy elfogadni, hogy a díjakat módosítani nem kívánja a testület.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

53/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

A temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálatáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a köztemető rendjéről, használatának és 

igénybevételének szabályairól szóló 9/2014. (X. 09.) önkormányzati rendeletében szabályozott, 

a temetővel kapcsolatos díjakat felülvizsgálta, ami alapján megállapítja, hogy a díjakat 

módosítani nem kívánja. 

 

 

10.) Salföldi Plébánia tulajdonában lévő községi iskola ingatlanra használati 

megállapodás lehetősége 

 

Fábián Gusztáv polgármester: elmondja, hogy ez az ingatlan nem a Plébánia tulajdonában 

van, hanem  a Salföldi Katolikus Közösség tulajdonában. Ezzel kapcsolatban írt egy levelet a 

Veszprémi Érsekség felé. Furcsa módon a helyi Salföldi Katolikus Egyházközösség jogilag 

van, de igazából nem üzemel, így bátorkodott levelet írni egy 25 éve romokba heverő salföldi 

katolikus iskola vonatkozásában az érseknek. Nagyjából olyan tartalmú levelet írt, hogy ha 

senki nem hasznosítja, akkor tegyen javaslatot arra, hogy az önkormányzat mit csinálhat az 

épülettel. Az előterjesztés mellékletét képező válasz levelet kapta az önkormányzat, melyen 

még lehet gondolkodni. Egy olyan fajta konstrukciót tudnak elképzelni, hogy Salföld 

használatba veszi, vagy szerződést köthet határozott időre, bármilyen beruházást végezhet, 

marad a katolikus egyházközösség tulajdonába és bizonyos feltétellel hasznosíthatja.  

 

Kovács István képviselő: kérdezi, hogy az önkormányzat milyen célra használná az épületet. 

Ez az önkormányzatnak egy fájó pontja, hogy ez az épület valamikor az egyházhoz került a 

rendszerváltás idején. Más lenne, ha az önkormányzat tulajdonosa lenne és nem a bérlője. Ennyi 

ideje nem volt gazdája az épületnek, annak a rendbe tétele horribilis összeget jelent, tehát 

nagyon meg kell gondolni. Pillanatnyilag az állagmegóvásra milliós beruházást kellene 

végrehajtani, tetőszigetelés, esővíz csatorna készítés, vízvezeték szét van fagyva stb. Ezzel 
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szemben meg kell gondolni, hogy az önkormányzat milyen célra tudná hasznosítani és  

megéri-e és hogyan térül meg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: erről most nem fognak határozatot hozni, mert akár egy 

pályázatíró céget, megbíznak, akkor az beleütközik ebbe a jogi viszonyba.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arról volt szó, hogy nem a püspökségé, hanem a helyi 

egyházközösségé.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy furcsa jogi helyzet a tulajdonos a Salföldi Katolikus 

Egyházközösség, de a döntést az érsekség hozza meg.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  ennek biztosan meg van az egyházi, jogi oka.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ennek jogilag kellene utána nézni, mert egyrészt ez 

nem stimmel, másrészt pedig az ajánlatban az is benne van, hogy sikertelen pályázat esetén 

felbontja a szerződést.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tárgyalt pályázat írókkal is, de ki az az őrült, aki beruház 100 

millió forintot és cserébe kap 10 év bérleti lehetőséget. Ez tájékoztatás céljából került bele az 

anyagba, két és fél hónapot vártak a válaszra. Maradjanak annyiban, hogy most ebben nem 

döntenek, amennyiben továbbá fejlemény van, akkor tájékoztatja a testületet.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: általában más tulajdonában álló ingatlanra 

pályázatot benyújtani nem lehetséges, ugyanis a pályázatoknál elvárás, hogy az adott ingatlan 

kizárólagosan  önkormányzati tulajdonban legyen.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az „iskola” épület esetleges használati 

megállapodásával kapcsolatos tájékoztatást tudomásul vette. Amennyiben az ügyben érdemi 

előrelépés lesz, a Polgármester Úr tájékoztatja a testületet.  

 

 

11.) Gyermekorvosi praxis ellátására vonatkozó feladatellátási szerződés felmondása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a gyermekorvosi praxis feladatellátási szerződésének 

felmondását szükséges tudomásul venni. Javasolja, hogy aki ezzel egyetért kézfeltartással 

jelezze.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

54/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

Feladatellátási szerződés felmondásáról – gyermekorvosi praxis 
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Salföld Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Badacsonytomaj Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 180/2018. (IV.18.) határozatát megismerte és a „Dr. 

Sellyei és Fia” Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal (8258 Badacsonytomaj, Kert utca 

32.; képviseli: Dr. Sellyei Ferenc) 2013. február 18. napján kötött feladatellátási szerződés 

felmondását tudomásul veszi Badacsonytomaj Város Önkormányzatának határozata szerint. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

 

 

12.) Salföldi Értéktár Bizottsági tagságról való lemondás 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a bizottság ügyében most már elindult a folyamat. Felhívja a 

hivatal figyelmét, hogy a bizottság üléséről a jegyzőkönyvet mielőbb készítse el, mert vannak 

értéktárra vonatkozó pályázati lehetőségek és ahhoz szükséges a jegyzőkönyv. A bizottság 

egyik tagja, aki nem vett részt az üléseken, mert mindig Budapesten tartózkodik, írásban 

lemondott a tagságáról.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azért ebben a lemondásban vannak információk. Mi 

az, hogy a „bizottság elnöke külső személlyel kezdte  meg az értékek feldolgozását”. Ki az a 

külső személy?  

 

Fábián Gusztáv polgármester:   írja meg a levél írója.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy nem lehet megkérdezni az illető úrtól, 

hogy mit kezdett el és mit csinált és kivel?  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  a Szervezeti és Működési Szabályzat szerint 

volt a bizottságnak egy hivatalos ülése.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az elnök úr segítséget kért egy hölgytől, ami az ő döntése volt 

és néhány értéket leírt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem azért van a bizottság, hogy  más csinálja meg a 

munkát.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a bizottság javasol és elfogad, ha valakit megkér, hogy írja le 

az értékeket és beviszi ülésre mint javaslat, akkor az teljesen korrekt,  mert ez történt. Így nem 

fog működni a bizottsági tag munkája, hogy ha összehív az elnök egy ülést és nem jön el az 

ülésre, mert Budapesten tartózkodik, akkor legjobb, ha lemond.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  az a gyanúja, hogy itt a bizottság működése körül 

valami botladozik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  felhívta az elnök úr figyelmét, hogy ha ülést tart, akkor azt 

hivatalos formában kell meghirdetni, megtartani. Ez utoljára már így történt.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a szervezeti és működési szabályzat 

szabályozza, hogy mennyi ülést kell tartani. Azt, hogy hányszor ülnek le le úgynevezett 

munkaülésre, az már az ő joguk. Nemcsak az ülésen lehet feldolgozni bizonyos dolgokat, az 
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ülésen  adminisztrálni kell.  Elmondja még, hogy egy évben egyszer a bizottságnak a testület 

felé beszámolási kötelezettsége van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:   most már megtörtént az ülés,  három év után meg vannak az 

értékek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   ennyi idő után épp itt volt az ideje.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:   amennyiben nincsen több kérdés, javasolja a bizottsági tag 

lemondásának tudomásul vételét.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

55/2018. (V. 16.) HATÁROZATA  

 

Bizottsági tagságról való lemondás tudomásulvételéről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Petrovics Miklós  Települési Értéktár 

Bizottsági tag lemondását tudomásul veszi.  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester:   megköszöni a részvételt és az ülést 9:35 órakor bezárja.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Fábián Gusztáv      Tóthné Titz Éva 

polgármester      jegyzőt helyettesítő aljegyző 
 


